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Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

W związku z tym, że obserwuję sytuację epidemiczną w moim okręgu wyborczym, a także po rozmowach 

z samorządowcami powiatu ostrzeszowskiego, w którym wprowadzono najbardziej rygorystyczne obostrze-

nia, czuję się zobligowana do poruszenia kilku kluczowych kwestii. 

Mimo że uznają potrzebę podjętych działań, władze samorządowe oraz mieszkańcy rzeczonego powiatu 

są w wielu przypadkach zaniepokojeni chaosem informacyjnym i brakiem pojawiających się na czas oficjal-

nych rozporządzeń czy wskazań. Źródłem informacji okazały się w większości przypadków przekazy me-

dialne, natomiast odpowiedzialność za szeroko zakrojone działania spadła z dnia na dzień na samorządy lub 

przedsiębiorców, którzy nie mieli dość czasu, by przygotować się do nowej sytuacji.  

Wiadomo było już od dłuższego czasu, o czym głośno mówili uznani epidemiolodzy, że w kraju nastąpi 

wyraźny przyrost zachorowań. Ze strony rządowej płynęły w tym samym czasie uspokajające sygnały o zwy-

cięstwie nad pandemią. Dezorientacja, jaką spowodowały tak sprzeczne komunikaty, miała również wpływ 

na ograniczenie działań prewencyjnych i przygotowawczych do wprowadzenia nowych ograniczeń, zwłasz-

cza w sektorze usługowym. 

Dlatego też w imieniu samorządowców i przedsiębiorców oczekuję od Pana Premiera precyzyjnej odpo-

wiedzi na pytanie o to, jak rząd zamierza komunikować się z samorządami, tak aby podjęte działania były 

skoordynowane i skuteczne. Czy Pan osobiście lub któryś z ministrów poczuwa się do odpowiedzialności za 

brak właściwej komunikacji, czy też ciężar odpowiedzialności za wszelkie przyszłe problemy rząd zamierza 

przerzucić na władze samorządowe? I wreszcie: jakie kroki zamierza podjąć rząd, by usprawnić bieg infor-

macji na linii ministerstwo – administracja samorządowa? 
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